
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

              Θεσσαλονίκη, 20/11/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
   
ΘΕΜΑ: «Αντιδράσεις των αυτοκινητιστών ταξί για το νέο 

φορολογικό νομοσχέδιο» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Αντιδρούν οι ιδιοκτήτες ταξί στο νέο φορολογικό νομοσχέδιο, καθώς θεωρούν 
ότι ο κλάδος τους πλήττεται τόσο από τα μέτρα για τον περιορισμό της 
φοροδιαφυγής όσο και για τα επιμέρους μέτρα που αφορούν στην άμεση 
αντικατάσταση των οχημάτων τους για όσους διαθέτουν αυτοκίνητα 
εικοσαετίας. Καταρχήν, όπως επικαλούνται οι ίδιοι, η αγορά καινούριου 
αυτοκινήτου είναι ιδιαίτερα κοστοβόρα και για τον λόγο αυτόν ζητούν να δοθεί 
παράταση ενός έτους, προκειμένου να προχωρήσουν στην αγορά νέου 
οχήματος. Έπειτα, αντιτίθενται στη λογική κατά την οποία, με νόμο καθαρά 
φοροεισπρακτικό, στόχος είναι να γεμίσουν τα δημόσια ταμεία από τη 
φορολόγηση των μικρομεσαίων, ενώ για τις μεγάλες επιχειρήσεις και τις 
πολυεθνικές παρέχεται ασυλία. Θεωρούν ότι το εν λόγω νομοσχέδιο πρόκειται 
να καταρρακώσει τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις, αφού εκ προοιμίου οι 
ελεύθεροι επαγγελματίες και αυτοαπασχολούμενοι θεωρούνται φοροφυγάδες 
και υποχρεώνονται σε ελάχιστο τεκμαιρόμενο κέρδος, μια λανθασμένη 
θεώρηση ότι όλοι οι ελεύθεροι επαγγελματίες και οι αυτοαπασχολούμενοι που 
ασκούν επιχειρηματική δραστηριότητα έχουν εξασφαλισμένη την επιτυχία, 
αφού ουσιαστικά δε δικαιολογείται στη λογική του νομοσχεδίου η πιθανότητα 
ζημίας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου στη διαβούλευση 
για το νέο φορολογικό νομοσχέδιο να ληφθούν σοβαρά υπόψη όλα όσα 
επικαλούνται οι αυτοκινητιστές ταξί και να αντιμετωπιστεί ο κλάδος τους πιο 
δίκαια και αντικειμενικά; 
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2. Πρόκειται να λάβετε υπόψη σας τα δίκαια αιτήματά τους και να προβείτε στις 
αναγκαίες τροποποιήσεις των υπό διαβούλευση μέτρων που αφορούν τη 
συγκεκριμένη κατηγορία; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 




